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Gecombineerde commissie vergadering 15 februari 2022

Door enkele nieuwe bewoners van het nieuw gebouwde woongebouw aan 
het Laurierhof kregen wij opmerkingen over de afval situatie bij dit 
woongebouw.

1. Is het juist dat er voor de 44 wooneenheden 2 ondergrondse 
groenafval container en 1 ondergrondse restafval container worden 
geplaatst?

2. Waarom zijn de bewoners nog niet in het bezit van een pas waardoor 
zij de containers kunnen gebruiken?

3. Waarom is er voor het oud papier en glas nog geen oplossing?

4. Bewoners hebben bij de Meerlanden aan de bel getrokken, deze 
geven echter niet thuis en verwijzen naar de gemeente, onder het 
mom ‘er is geen oplossing voor’

5. Bij reclamatie door bewoners aan het adres van de gemeente wordt 
niet gereageerd.

6. Kan de portefeuillehouder garanderen dat deze ongewenste zaken 
per direct worden opgelost opdat het papier niet op straat of in een 
andere daarvoor niet bestemde container wordt gegooid?
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